
 
 
 
 
 
 

AJUNTAMENT DE CADAQUÉS   

Alcaldia 

 

Assumpte: Consideracions sobre la tala d’arbres centenaris 

 

- Els plàtans centenaris donen testimoni de les arbredes que es plantaven per fer 

ombra als qui anaven amb carros i que es trobaven en gairebé totes les carreteres 

d’entrada dels pobles. D’aquests en queden molt pocs i és evident que la seva 

conservació garanteix la memòria històrica, una història recent que molts encara 

recordem.   

 

- A Cadaqués la única avinguda amb arbres significatius és l’Avinguda Caritat 

Serinyana. Suposaria una alteració significativa del paisatge urbà del municipi. Un 

element que identifica el seu paisatge i la seva història.  

 
 
 
 
Per tot plegat,  

 

DEMANEM que l’Ajuntament reconsideri la tala de la totalitat dels arbres. 

Evidentment cal talar els arbres morts, però cal buscar eines per curar i salvar 

els possibles malalts.  

I en cas de reurbanitzar el carrer, cal buscar projectes que tinguin com a criteri 

racional la conservació dels elements naturals existents que, a més, 

simbolitzen el patrimoni històric natural del municipi.  
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